
Zápisnica č. 6/2009 
zo zasadnutia výboru FOO FCHPT STU zo dňa 26.5.2009 o 14oo hod.  

 
 
Prítomní:  D. Berkeš, V. Kovár, B. Papánková, V. Polóniová, E. Smrčková, P. Šimon 

(86 %) 
Ospravedlnení: L. Staruch 
Za RK:   P. Tarapčík   
 
Program:  
  1. Kontrola plnenia uznesení 

2. Vzdelávacie projekty hradené z Nórskeho finančného mechanizmu 
  3. Informácie z vyšších orgánov  
  4. Rôzne 
 
1. Kontrola plnenia uznesení 
 
Uzn. č. 13/2009 V FOO bude v spolupráci s vedením fakulty venovať zvýšenú pozornosť pri 

prehodnocovaní pracovníkov, aby sa zabezpečil zodpovedný prístup 
k zaraďovaniu pracovníkov do 2.kategórie a navrhuje zabezpečiť dvojitú kontrolu 
pri ich zaraďovaní. 

Uzn. č. 15/2009  V FOO ukladá predsedníčke výboru obrátiť sa na vedenie fakulty so žiadosťou 
o poskytnutie  podrobných informácií o čerpaní sociálneho fondu podľa 
jednotlivých kapitol.  

sa plnia 
 
dlhodobé uznesenia: 
Uzn. č. 8/2009   V FOO poveruje tajomníka V FOO distribúciou základných informácií 

o aktuálnom čísle Odborárskeho Oka spolu s webovým odkazom každému 
členovi ZO ako aj ostatným záujemcom z radov nečlenov, ktorí o to prejavia 
záujem.   

 
2.  Vzdelávacie projekty hradené z finančného  mechanizmu EHP a z Nórskeho finančného 

mechanizmu 
 
Ako informovala B. Papánková na UOO prišla ponuka na ďalšie vzdelávanie členov odborov, 
ktoré sa podarilo zabezpečiť pracovníkmi OZ PŠaV hradené z Nórskych finančných 
mechanizmov. Podrobná informácia je v prílohe tejto zápisnice. 
 Ako v diskusii ďalej upresnil V. Kovár - počty frekventantov pre združenie VŠ a PRO treba brať 
ako orientačné (prísne vzaté, UOO STU by si podľa počtu svojich členov mohla nárokovať len na 
1 miesto v 1. module a po 2 miesta v 2. a 3. module, takto striktne sa však miesta určite prideľovať 
nebudú, snaha bude zaplniť každý kurz do posledného miesta). Keďže na pilotnom projekte 
hradenom z ESF sa z UOO STU nezúčastnil nikto, V. Kovár vyjadril presvedčenie, že vedenie OZ 
PŠaV by nám nemalo klásť prekážky v účasti ani pri väčšom počte záujemcov (hoci aj 10, iba čo 
si pokladňu zaťažíme cestovným cca tisíc Sk na účastníka).  
Cestovné na kurzy navrhol platiť z prostriedkov UOO STU minimálne do počtu 5 osôb (najmä 
členom a perspektívnym členom výboru UOO STU).  
Prihlášky na jesenné termíny (1. a 2. modul) je nevyhnutné poslať do 15. júna 2009. 
Prihlášky sa posielajú na všetky moduly (podľa cieľových skupín !) 
Prihlášky na všetky ďalšie termíny minimálne 3 mesiace vopred ! 
 
 



Dôležité :  
- Vzdelávanie sa bude uskutočňovať v RZ Crocus v Kežmarských Žľaboch 
- Ubytovanie a stravovanie majú účastníci hradené, cestovné si účastník hradí sám (vysielajúca 
organizácia). Odporúčame využiť na to SF zamestnávateľa, alebo prostriedky z účtu ZO 
 - U zamestnávateľa si každý účastník dohodne súhlas k prihláseniu na kurz a pracovné voľno s 
náhradou mzdy ,  zamestnávatelia dostanú vysvetľujúci list 
- kurzy budú začínať vždy vo štvrtok obedom a končia pondelok obedom  
- organizátori si vyhradzujú právo konečného zaradenia účastníka do konkrétneho  
  kurzu, preto odporúčame v prihláške uviesť viac vhodných termínov pre účastníka 
 
3. Informácie z vyšších orgánov  
 
Dňa 18.5.2009 sa konalo zasadnutie výboru UOO STU. V UOO prerokoval okrem iného 
Informácie zo zasadnutí Kolégia rektora zo dňa 11.5.2009; zaoberal sa problematikou kreovania 
zamestnaneckej rady MTF STU, Podporou bezplatného darcovstva krvi – diskutoval sa aj podnet 
od člena našej FOO pána Krištofiča dohodnúť jeden deň náhradného voľna pri bezplatnom 
darovaní krvi. Na výbore boli diskutované otázky okolo odstupného pre zamestnancov STU 
a bezplatných právnych rád poskytovaných členom odborov. Podrobné informácie budú 
uverejnené v šiestom čísle odborárskeho občasníka ODBORÁRSKE OKO č.6. 
V. Kovár bližšie oboznámil členov V FOO o vytvorení zamestnaneckej rady na MTF v Trnave.  
Vo voľbách v dňoch 6. a 7.5.2009 bola za účasti 60,78 % oprávnených voličov zvolená z 13 
kandidátov nasledovná 6-členná zamestnanecká rada: J. Bílik, R. Ivančíková, I. Krčmárik, M. 
Martinkovič, R. Moravčík, I. Zimanová. Traja členovia rady sú pedagogickí zamestnanci (J. Bílik, 
M. Martinkovič, R. Moravčík), jeden je technický zamestnanec (I. Krčmárik) a dve členky sú 
zamestnankyne správnych a ekonomických útvarov fakulty (R. Ivančíková, I. Zimanová). Na 
svojom prvom stretnutí dňa 12.5.2009 si zamestnanecká rada za svojho predsedu zvolila J. Bílika, 
za podpredsedu M. Martinkoviča. Kompetencie pre jednotlivé úseky si členovia rady rozdelia na 
nasledujúcom stretnutí, ktoré sa bude konať v júni 2009. 
V ďalšom B. Papánková informovala V FOO o zasadnutí Kolégia dekana zo dňa 20.5.2009, kde 
sa okrem iného riešili pedagogické otázky. Ku dňu 3.5.2009 bolo na fakultu podaných 927 
prihlášok. Spomenula tiež, že od 1.6.2009 sa menia niektoré ekonomické pravidlá pre režijné 
náklady všetkých nových projektov. Od 1.6. sa zvyšujú režijné náklady projektov na 18%, zo 
všetkých darov prichádzajúcich sa fakultu sa bude strhávať 5% pre fakultu a aj v pravidlách 
podnikateľskej činnosti sa upravuje štruktúra položky  - réžie a zisk fakulty. Likvidácia 
odpodových chemikálií sa uskutoční dňa 11.6.2009 o 10.00 h pri sklade chemikálií na 
hospodárskom dvore.  
 
4. Rôzne 
 
● Eva Smrčková poskytla V FOO predbežnú informáciu o stave pokladne FOO FCHPT. 
K 26.5.2009 bolo v pokladni 262,69 € a na bežnom účte 2053,04 €. Príjmy za udržiavacie členské 
od dôchodcov boli vo výške 26 €. Bola preplatená faktúra za knihy do knižnice FOO vo výške 
105,42€.  
Uzn. č 19/2009: V FOO zaväzuje hospodárku FOO FCHPT E. Smrčkovú predložiť na nasledujúce 

zasadnutie  V FOO správu o čerpaní prostriedkov a stave financii FOO ku dňu 
30.06.2009. 

 
 
Nasledujúce zasadnutie výboru FOO bude v utorok 30.6.2009 o 14.oo hod. v knižnici FOO.  
 
         Blažena Papánková  
Zapísal: D. Berkeš         predseda V FOO FCHPT STU 


